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Artystycznie na rzecz Klasztoru KapucynówArtystycznie na rzecz Klasztoru Kapucynów

Pierwsza sesja Młodzieżowej Rady Miasta 
w Lubartowie

Pierwsze obrady otworzył Grze-
gorz Gregorowicz – przewodni-
czący Rady Miasta Lubartów. Pro-
wadził je do momentu wyboru 
przewodniczącego, którym został 
Kacper Sowa.

- Można by powiedzieć „Vox po-
puli, vox Dei” (dop. red. Głos lu-
du (jest) głosem Boga). Jest to dla 
mnie ogromny zaszczyt, że to mi 
będzie dane przewodniczyć obra-
dom pierwszej Młodzieżowej Rady 

Miasta Lubartów. Jestem też świa-
domy licznych obowiązków, jakie 
niesie za sobą piastowanie tej za-
szczytnej funkcji. Z tego miejsca 
chcę obiecać, że obrady pod mo-
im kierownictwem będą prowadzo-

ne w imię zasad sprawiedliwo-
ści i uczciwości, a wszelkie moje 
działania, jakie będę podejmo-
wał jako przewodniczący, będę 
czynił dla dobra naszego mia-
sta – mówił przewodniczą-
cy tuż po wyborze. – Liczę na 
współpracę ze strony wszyst-
kich młodzieżowych radnych, 
jak i instytucji samorządowych 
naszego miasta – dodał.
Wiceprzewodniczącą rady zo-
stała Zuzanna Mitura, a sekre-
tarzem – Martyna Lal. Do skła-
du prezydium Młodzieżowej 
Rady Miasta wybrani zostali 
także Aleks Petkowicz i Ksawe-
ry Rubach. W skład rady mło-

dzieżowej weszło 14 przedstawi-
cieli wybranych spośród  uczniów 
lubartowskich szkół.
Powołanie Młodzieżowej Ra-
dy Miasta to między innymi od-
powiedź burmistrza Krzyszto-
fa Paśnika na sygnały młodych 
mieszkańców miasta dotyczące 

potrzeby utworzenia tego typu 
gremium.
– Cieszę się, że wreszcie po latach 
prób udało się powołać Młodzie-
żową Radę Miasta. Jestem otwar-
ty na współpracę i rozmowę z Wa-
mi. Chcę, aby młodzi ludzie mieli 
wpływ na to co się dzieje w mieście 
– mówił burmistrz Krzysztof Paś-
nik podczas pierwszego posie-
dzenia Rady Miasta.
Młodzi radni przegłosowali także 
pomysł zorganizowania konkursu 
na logo Młodzieżowej Rady Mia-
sta, który ma zostać ogłoszony w 
szkołach.
Celem Młodzieżowej Rady Mia-
sta będzie między innymi promo-
wanie idei społeczeństwa obywa-
telskiego, integracja i współpraca 
środowisk młodzieżowych, pro-
mocja kultury tworzonej przez 
młodzież oraz działania na rzecz 
obrony praw ucznia i ochrony śro-
dowiska. Radni będą pełnili swoją 
kadencję przez 2 lata.  

Katarzyna Wójcik

12 tysięcy złotych zebrano na remont Klasztoru Braci Mniejszych Kapucynów w Lubartowie podczas widowiska słowno – muzycznego 
„W drodze”, które wystawiono 27 listopada w PMDK. Inicjatorem wydarzenia było Stowarzyszenie Alwernia.

Młodzieżowa Rada Miasta odbyła swoje pierwsze posiedzenie 5 grudnia. Młodzieżowi radni złożyli ślubowanie oraz wybrali 5 – osobowe 
prezydium rady.

Na scenie wystąpili lubartowscy 
artyści muzyczni. Wykonali oni 
piosenki polskich wykonawców 
– Maryli Rodowicz, zespołu Raz, 
Dwa Trzy, czy Wojciecha Mły-
narskiego. Były też teksty poe-
tyckie wychowanków PMDK. 
Widowisko wyreżyserowała 
Maria Biernacka – Drabik ze Sto-
warzyszenia Alwernia.
Podczas wydarzenia można by-
ło nabyć prace wychowanków 
i nauczycieli Art – Chaty oraz 
PMDK. Dochód zostanie prze-
znaczony na remont Klasztoru 

Kapucynów.
Do pomocy Ojcom Kapucynom 

przekonywał obecny podczas wi-
dowiska burmistrz Krzysztof Paś-

nik. Obiecał 
także podjęcie 
działań w kie-
runku wsparcia 
remontu zabyt-
kowego klasz-
toru przez mia-
sto Lubartów.
Jak informuje 
Stowarzyszenie 
Alwernia, zbiór-
ka publiczna w 
ramach wyda-

rzenia „W drodze” po-
trwa do 11 grudnia.
W tym czasie istnie-
je możliwość nabywa-
nia prac plastycznych 
wykonanych przez ucz-
niów i nauczycieli Art 
Chaty i PMDK. -Wszyst-
kich chętnych do po-
mocy Braciom Kapu-
cynom zapraszamy w 
MEGA gościnne progi 
PMDK i Art Chaty – za-
chęcają organizatorzy.

(kw)

Przewodniczącym Młodzieżowej Rady Miasta został Kacper Sowa (w środku)
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Dzieci z Przedszkola nr 4 odwiedziły ratusz w ramach realizowanego w grupie Międzynarodowego Projektu Edukacyjnego 
pt. „Z kulturą mi do twarzy”.  

Z wizytą w Urzędzie Miasta
Spotkanie odbyło się w 
ramach realizowanego 
w grupie Międzynaro-
dowego Projektu Eduka-
cyjnego pt. „ Z kulturą mi 
do twarzy”. Burmistrza 
odwiedziły 29 listopada 
przedszkolaki z grupy Je-
żyki. Celem wyjścia było 
poznanie specyfiki pra-
cy instytucji użyteczno-
ści publicznej jaką jest 
urząd, środowiska pracy 
burmistrza i urzędników, 
jak również budowanie poczucia 
lokalnej tożsamości obywatelskiej.
Magdalena Wyrobek - pracownik 
Wydziału Promocji, Kultury, Spor-

tu i Komunikacji Społecznej opro-
wadziła dzieci po wszystkich wy-
działach lubartowskiego ratusza, 
opowiadając co znajduje się w 

poszczególnych po-
mieszczeniach i jakie 
sprawy można zała-
twić w urzędzie.
Pierwszym miejscem 
jakie odwiedziły Jeżyki 
był Urząd Stanu Cywil-
nego. Mali interesan-
ci mogli zobaczyć księ-
gi używane przez lata 
do rejestracji urodzeń, 
małżeństw, jak rów-
nież najstarszą księ-
gę z roku 1922 pisaną 

ręcznie.  Anna Bronisz - zastępca 
Kierownika USC przy dźwiękach 
marsza weselnego wprowadziła 
przedszkolaki na salę konferencyj-

ną, gdzie opowiedziała o ceremo-
nii zawarcia związku małżeńskie-
go. Dzieci mogły obejrzeć insygnia 
władzy urzędnika czyli łańcuch z 
wizerunkiem orła.
Dzieci były też z Wydziale Oświa-
ty, gdzie naczelnik Barbara Wanat 
opowiedziała o swojej trudnej i od-
powiedzialnej pracy. 
Dużym przeżyciem dla przedszko-
laków była wizyta w gabinecie 
burmistrza Krzysztofa Paśnika oraz 
zastępcy Tadeusza Małyski. Gospo-
darz miasta opowiedział dzieciom, 
na czym polega jego praca, jak wy-
gląda jego dzień, czym się zajmu-
je a następnie chętnie odpowiadał 
na ich pytania. Jeżyki dowiedzia-

ły się kiedy burmistrz ma urodzi-
ny, co lubi robić, czy lubi swoja pra-
cę, czy zdrowo się odżywia oraz ile 
ma krawatów i co chciałby dostać 
od Mikołaja. Przedszkolaki, które w 
przyszłości planują zostać burmi-
strzem, miały okazję przymierzyć 
się do tego stanowiska, zasiadając 
w fotelu gospodarza miasta.
Kończąc wizytę, Jeżyki podarowa-
ły burmistrzowi prezent – zrobione 
własnoręcznie przez nich ilustracje 
osoby burmistrza oraz kubeczek z 
nadrukiem wizerunku burmistrza. 
Nie zabrakło też słodkiego poczę-
stunku, upominku od Burmistrza 
oraz wspólnej fotografii.  

S. Wojnowska

Bezpieczny przedszkolak

Dodatek elektryczny dla 
gospodarstw domowych

Spotkanie dotyczące programu 
„Czyste powietrze”

Lubartów - zielone miasto, przyjazne dla ludzi i klimatu

Nowe parkometry w mieście

Burmistrz Krzysztof Paśnik i na-
czelnik Wydziału Promocji Artur 
Kuśmierzak odwiedzili dzieci z 
Przedszkola nr 5 w ramach za-
kończenia projektu edukacyj-
nego „Bezpieczny przedszko-
lak”.
Miesiąc październik, był miesią-
cem, w którym dzieci z Miejskie-
go Przedszkola nr 5 w Lubartowie 
brały udział w zajęciach eduka-
cyjnych pod hasłem „Bezpieczny 
przedszkolak”. Celem prowadzo-
nej akcji we wszystkich grupach 
wiekowych było uświadomienie 
dzieciom konieczności przestrze-

gania podstawowych zasad bez-
pieczeństwa w drodze do przed-

szkola. W ciągu kilku dni młodsze 
przedszkolaki zapoznały się z za-

sadami bezpiecznego poruszania 
się po chodniku, bezpiecznego 
przejścia przez jezdnię po pasach 
bądź przy zielonym świetle. Star-
sze przedszkolaki utrwaliły znajo-
mość sygnalizacji świetlnej, nie-
których znaków drogowych w 
pobliżu przedszkola, a także nu-
merów alarmowych. Podczas roz-
mów, zabaw ruchowych, spotkań 
z policjantem oraz licznych aktyw-
ności dzieci mogły wykazać się 
wiedzą, umiejętnościami oraz po-
szerzyć zainteresowania zasadami 
ruchu drogowego. Atrakcją oka-
zał się samochód policyjny, któ-

ry zaparkował na terenie naszego 
przedszkola. Starszaki miały oka-
zję wsiąść i obejrzeć radiowóz. W 
ramach zakończonego projektu 
edukacyjnego „Bezpieczny przed-
szkolak” drugiego grudnia naj-
starszą grupę odwiedził burmistrz 
Krzysztof Paśnik oraz Naczelnik 
Wydziału Promocji, Kultury, Spor-
tu i Komunikacji Społecznej Ar-
tur Kuśmierzak, którzy wręczyli 
dla naszego przedszkola kamizel-
ki odblaskowe. Dzięki temu dzie-
ci mogą wykorzystać je podczas 
spacerów. Dziękujemy bardzo za 
prezent.                                        KJ

W związku z wejściem w życie 
ustawy z dnia 7 października 2022 
r. o szczególnych rozwiązaniach 
służących ochronie odbiorców 
energii elektrycznej w 2023 roku w 
związku z sytuacją na rynku ener-
gii elektrycznej wprowadzony zo-
stał dodatek elektryczny dla go-
spodarstw domowych.
Zgodnie z ustawą dodatek elek-
tryczny przysługuje odbiorcy 
energii elektrycznej w gospodar-
stwie domowym,  w przypadku 
gdy główne źródło ogrzewania 
gospodarstwa domowego jest 
zasilane energią elektryczną. Wa-
runkiem jest, aby źródło ogrzewa-
nia zostało zgłoszone lub wpisane 
do centralnej ewidencji emisyjno-
ści budynków do dnia  11 sierpnia 
2022 r.  albo po tym dniu – w przy-
padku głównych źródeł ogrzewa-
nia zgłoszonych lub wpisanych po 
raz pierwszy.
Dodatek elektryczny jest świad-
czeniem jednorazowym.
Wysokość dodatku dla gospo-
darstwa domowego co do zasa-
dy wynosi 1000 zł, natomiast w 
przypadku zużycia w 2021r. przez 
gospodarstwo więcej niż 5 MWh  
przysługuje dodatek w podwyż-
szonej wysokości i wynosi 1500 zł.
Wniosek (do pobrania na dole 
strony) o wypłatę dodatku elek-
trycznego można składać w termi-

nie do dnia 1 lutego 2023r.
osobiście od poniedziałku do piąt-
ku w siedzibie Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Lubartowie 
przy  ul. 3 Maja 24A, w godzinach 
7.30-15.30 lub, za pomocą środ-
ków komunikacji elektronicz-
nej – poprzez platformę ePUAP  
(wniosek należy opatrzeć kwalifi-
kowanym podpisem elektronicz-
nym, podpisem zaufanym albo 
podpisem osobistym).
Dodatek elektryczny wypłaca się 
do dnia 31 marca 2023r.
Przyjmowaniem wniosków i ich 
weryfikacją zajmuje się Miejski 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Lu-
bartowie – Dział Świadczeń So-
cjalnych. Po dokonaniu weryfikacji 
wniosku, wnioskodawca spełnia-
jący kryteria do otrzymania dodat-
ku elektrycznego  otrzyma pisem-
ną informację,

Na mocy porozumienia podpisanego z Wojewódz-
kim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Lublinie, a Gminą Miasto Lubartów został 
uruchomiony punkt konsultacyjno-informacyjny, w 
ramach programu priorytetowego „Czyste Powie-
trze” (UM pok. nr 207). Celem programu jest popra-
wa jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji gazów 
cieplarnianych poprzez wymianę źródeł ciepła i po-
prawę efektywności energetycznej budynków jed-

norodzinnych. Informację o zasadach udziału w pro-
gramie można dodatkowo uzyskać dzwoniąc pod 
numer telefonu 81 854-46-22 lub na stronie interne-
towej www.lubartow.pl
Spotkanie dotyczące programu „Czyste powie-
trze” odbędzie się 8 grudnia 2022 r. o godz. 15.30 
w Urzędzie Miasta Lubartów. Urząd Miasta zapra-
sza mieszkańców zainteresowanych tym progra-
mem do udziału w spotkaniu.

W Lubartowie ma powstać koncepcja inwestycyj-
na pod nazwą: „Lubartów - zielone miasto, przyja-
zne dla ludzi i klimatu”. Wykonawca przeprowadzi  
m.in.: analizy energetyczne, audyty energetycz-
ne, analizy inżynierskie, analizy techniczne, analizy 
prawne, badania rynku, analizy SWOT, analizy wpły-
wu na środowisko, analizy ekonomiczne i finansowe 
i inne działania niezbędne do opracowania Koncep-
cji Inwestycyjnej dla następujących zadań: budowa 
farmy fotowoltaicznej na zrekultywowanym skła-
dowisku oraz montaż instalacji OZE na budynkach 
mieszkalnych i budynkach użyteczności publicznej, 

przebudowa ciepłowni miejskiej w zakresie monta-
żu w miejsce kotłów węglowych kogeneratorów ga-
zowych, docieplenie i rozbudowa inteligentnej sieci 
ciepłowniczej, budowa zielonych stacji ładowania, 
rozmieszczenie stacji ładowania przy parkingach 
Park&Ride, budowa systemu oczyszczania wody ze 
ścieków do standardu wody odnowionej, schemat 
pracy punktu naprawy sprzętu AGD w celu nadania 
drugiego życia produktom, opracowanie koncep-
cji/standardu nasadzeń zieleni w przestrzeni miej-
skiej. Koncepcja ma powstać w 100 dni od momen-
tu podpisania umowy z wykonawcą.

Płatność nie tylko za pomocą bilo-
nu umożliwiają nowe parkometry, 
które pojawiły się w Lubartowie.
Parkometry umożliwiają płatność 
monetami: 10 gr, 20 gr, 50 gr, 1 zł, 
2 zł, 5 zł i za pomocą kart banko-
wych zbliżeniowych nie wyma-
gających zatwierdzenia transak-
cji kodem PIN oraz telefonem w 
technologii NFC.
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Ruszyła sprzedaż węgla

Wsparcie Miasta przy przebudowie chodnika 
przy ul. Kopernika

Nie trzeba mieć ogromnej wiedzy z ekonomii, żeby zrozumieć, z czego składa się ostateczna cena węgla.  W Kanale S wiedzą jednak swoje...

Kolejny fragment chodnika przy drodze powiatowej zostanie przebudowany przy 
wsparciu środków z budżetu Miasta Lubartów. 

Radni na ostatniej sesji Rady Miasta wyrazili zgodę na 
udzielenie pomocy finansowej dla powiatu na  prze-
budowę fragmentu chodnika przy drodze powiato-
wej na osiedlu Kopernika. Chodzi o kwotę  ok. 196 tys. 
zł. Pierwszy etap przebudowy został już wykonany. W 
kolejnym zaplanowano remont ponad 180 metrów 
chodnika po lewej stronie ulicy. W ramach inwestycji 
wykonane będą też zjazdy na posesje mieszkańców. 
W głosowaniu za przekazaniem miejskich środków na 
przebudowę chodnika przy drodze powiatowej zagło-
sowało 19 radnych (wszyscy obecni na sesji).  (kw)

Boczna ul. Nowodworskiej 
do remontu
Remont tej drogi to kolejny z elementów sze-
rokiego planu modernizacji infrastruktury 
drogowej na terenie Lubartowa w 2023 roku. 
W przyszłym roku na drodze do firmy Solbet 
(boczna Nowodworskiej) wykonana zostanie 
nowa nawierzchnia, przebudowane zostaną 
chodniki oraz istniejąca sieć kanalizacji desz-
czowej. Miasto Lubartów posiada niezbęd-
ną dokumentację w tym zakresie. To ważna 
droga dla mieszkańców i przedsiębiorców. 
Oprócz bloków mieszkalnych zlokalizowane 
są przy niej firmy i zakłady pracy. Droga zosta-
nie zmodernizowana m.in. dzięki dotacji jaką 
udało się nam pozyskać z Polskiego Ładu.

Boczna ul. Nowodworskiej (droga do Solbetu) w przyszłym roku 
przejdzie kompleksową modernizację. O wpisaniu tej inwestycji 
do budżetu na 2023 rok zdecydował burmistrz Krzysztof Paśnik.

Jacek Tomasiak  bez komisji 
w Radzie Miasta
Radni miejscy nie chcieli Jacka 
Tomasiaka w Komisji Rewizyj-
nej  mimo, że tylko on został do 
niej zgłoszony.  Obecnie pozo-
stał on jedynym radnym, który 
nie zasiada w żadnej komisji.
Na sesji Rady Miasta 29 listopa-
da radni głosowali nad uzupeł-
nieniem  składu komisji rewizyj-
nej. Projekt uchwały w tej sprawie 
przedstawił  klub Wspólnota Lu-
bartowska. Jedynym kandydatem, 
którego zgłosiła radna Romań-
ska – Serwin był Jacek Tomasiak.  
W wyniku głosowania nie został 

on jednak wybrany. Za jego kan-
dydaturą głosowało 10 radnych z 
opozycji (klub Wspólnota Lubar-
towska i KO oraz Jacek Tomasiak i 
Wiesława Romańska – Serwin), 10 
radnych koalicyjnych (klub Wspól-
ny Lubartów i klub radnych PiS) 
było przeciw. Jacek Tomasiak po-
został jedynym radnym, który nie 
pełni funkcji w żadnej komisji.
Na sesji uzupełniono komisję in-
frastruktury. W jej skład wszedł  
Przemysław Kural i Wiesława Ro-
mańska - Serwin. Ich kandydaturę 
poparło 18 osób.                     kw

Węgiel w Lubartowie wcale nie tak drogi
W związku z wejściem w życie 
ustawy o zakupie preferencyj-
nym paliwa stałego dla mieszkań-
ców, Miasto Lubartów przystąpiło 
do programu dystrybucji węgla. 
Koszt wynosi 1900 zł za tonę. Nie 
jest to wygórowana kwota. A taki 
przekaz można usłyszeć w telewi-
zji SM.  Po raz kolejny okazuje się, 
że bez sprawdzenia podstawo-
wych ogólnodostępnych faktów 
tuba propagandowa Spółdziel-
ni Mieszkaniowej podaje infor-
macje, powołując się jedynie na 
przypadek, który pasuje do z gó-
ry ustalonej tezy. Natomiast sytu-
acja w Lubartowie wcale tak nie 
wygląda.
W telewizji spółdzielczej  z ust 
prezesa słyszymy, że jest „zadzi-
wiony", iż tak drogo ten węgiel 
kosztuje (w jezyku polskim uży-
wa się określenia "zdziwiony"). 
Według stałego komentatora 
spraw wszelkich Jacka Tomasia-
ka być może ktoś chce zarobić na 
przedwsięwzięciu polegającym 
na pomocy mieszkańcom, żeby 
otrzymali jak najtańszy  węgiel. 
Oczywiście nikt zarabiać nie chce 
w ten sposób. Cena tony węgla z 
tzw. rządowego pakietu to 2000 
zł, jeśli samorząd sam dystrybuu-
je węgiel i 2200 zł, jeśli dystrybu-
cję powierza składowi węgla. Sam 
węgiel kosztuje 1500 zł,  pozosta-
ła kwota to środki na organizację 
sprzedaży i transport.  Zależnie 
od odległości - opłata za trans-

port węgla z kopalni wynosi od 
399 zł za 30 km do 899 za 120 km. 
Powyżej stawki ustalane są indy-
widualnie i obejmują kwotę ba-
zową do 120 km i powyżej 4-7 za 
kilometr, oczywiście w każdą stro-
nę, czyli  zarówno jadąc z węglem 
jak i powrót pustej ciężarówki. 
Przywołana przez Kanał S Gmi-
na Potęgowo z okolic Słupska ma 
być przykładem jak tanio sprze-
dać węgiel.  W teorii pięknie 
wszystko pasuje, a jak jest w rze-
czywistości -tego redaktorzy Ka-
nału S chyba już nie sprawdzili. 
Nasi Czytelnicy zapewne wie-
dzą, że posiadając własny trans-
port, można np. dowieźć towar, 
używając wykorzystywane do in-
nych potrzeb pojazdy i zatrudnio-
nych kierowców. Jak się okazuje 
- w Gminie Potęgowo dystrybu-
cję ”rządowego” węgla prowadzi 
firma Ulenberg- regionalny lider 
w obsłudze rolników i ich gospo-
darstw. Firma oferuje pełen za-
kres usług rolniczych, począwszy 
od orki i siewu, poprzez nawoże-
nie i pielęgnację, a skończywszy 
na zbiorach, transporcie. Sprze-
daje oraz serwisuje nowe i uży-
wane urządzenia i maszyny rol-
nicze, największych światowych 
producentów oraz profesjonalny 
sprzęt do pracy w lesie i ogrodzie. 
A więc dysponuje własnym trans-
portem, który poza okresem prac 
polowych, jest rzadko wykorzy-
stywany. Firma zaoferowała dys-

trybucję węgla 150 gminom, po-
siadając własne składy w kilku 
miejscach regionu, kierowców i 
samochody. Może zatem zaofe-
rować niższe ceny dystrybucji wę-
gla. 
W Kanale S słyszymy, że w Lubar-
towie węgiel jest sprzedawany 
przez Przedsiębiorstwo Energe-
tyki Cieplnej po 1900 zł i to kwo-
ta bardzo wysoka. Czy jeśli koszt 
transportu węgla z Bodganki (cię-
żarówka z węglem musi korzystać 
z tras dopuszczających określo-
ną wagę pojazdu, stąd odległość 
może być większa niż dla auta 
osobowego) to od 399 do 485 zł, 
a koszt zakupu węgla to 1500 zł 
-  to czy 1900 zł za tonę na skła-
dzie Przedsiębiorstwa Energety-
ki Cieplnej w Lubartowie to dużo? 
PEC ponosi również koszty obsłu-
gi składu dla mieszkańców, ale 
cena to nadal 1900 zł za tonę. Wy-
starczyło tylko wykonać kilka te-
lefonów i sprawdzić oferty kilku 
firm przewozowych. Trzeba tylko 
chcieć. Na pewno trudniej niż po-
kazać z góry ustalony przekaz!   
Jak jest w okolicy? W Niedźwia-
dzie „rządowy” węgiel sprzeda-
wany jest taniej i to jest wola pry-
watnego przedsiębiorcy, który 
zdecydował się na dystrybucję w 
takiej cenie. Dlaczego taka, a nie 
inna kwota -  być może ma np. 
własny transport. Być może chce 
na przyszłość przywiązać klien-
tów do własnego składu. War-

to nadmienić, że sąsiednia Gmi-
na Lubartów „rządowy” węgiel z 
Bogdanki sprzedaje po 2000 zł i 
chętnych nie brakuje.  
Spółdzielcza telewizja podaje 
również, że nie ma chętnych na 
zakup węgla w Lubartowie. Bo re-
daktorzy z kamerą udali się na uli-
cę Mickiewicza, gdzie mieści się 
siedziba PEC, spędzili tam trochę 
czasu i  zobaczyli, że przez pierw-
sze dwa dni od daty rozpoczęcia 
dystrybucji węgla, nie widać by-
ło ludzi po odbiór opału. Zapyta-
li w biurze PEC czy po węgiel już 
ktoś się zgłosił. Usłyszeli, że nie, a 
dystrubucję PEC przecież rozpo-
czął.  Uznali, że nikt w Lubarto-
wie węgla raczej nie chce.  Po in-
formacje do  instytucji, w której 
składa się wnioski o zakup węgla, 
czyli w Miejskim Ośrodku Pomo-
cy Społecznej w Lubartowie już 
nie poszli. Na dzień 6 grudnia zło-
żono 331 takich wniosków. Nie-
prawdą jest, że nie było zainte-
resowanych sprzedażą węgla jak 
podał Kanał S. Tylko pierwszego 
dnia sprzedaży tj. 1.12 PEC sprze-
dał węgla za prawie 30 tys zł. dla 
11 osób, drugiego dnia węgiel za-
kupiło 26 osób - 35,3 tony;  3.12 - 
6 osób - 8,5 tony i 5.12 - 20 osób 
- 26,5 tony. Przy okazji warto za-
dać pytanie o koszty funkcjono-
wania podmiotu, który tak ocho-
czo poucza i krytykuje innych. Bo 
w mieście Lubartów według pre-
zesa jest tak drogo. A czy w Spół-

dzielni Mieszkaniowej jest tanio? 
W zasobach spółdzielni przecież 
mieszka znaczna część mieszkań-
ców Lubartowa. 
I tak dla przykładu dostęp do sie-
ci Internet w ofercie Spółdziel-
ni Mieszkaniowej to przy prędko-
ści 252 Mb/s pobieranie i 20 Mb/s 
wysyłanie danych - kosztuje 99 zł 
miesięcznie.  Tymczasem jedna z 
firm, która oferuje dostęp do in-
ternetu światłowodowego na te-
renie powiatu z prędkością 300 
Mb/s w obu kierunkach zarówno 
przy pobieraniu danych jak i wy-
syłce - oczekuje tylko 80,9 zł mie-
sięcznie. Czy zatem władze spół-
dzielni chcą zarabiać na swoich 
mieszkańcach, oferując im in-
ternet 18 zł miesięcznie drożej? 
Rocznie to kwota większa o po-
nad 217 zł.  Lokalny dostawca in-
ternetu na własnej sieci światło-
wodowej oczekuje 79 zł za 500 
Mb/s, czyli dwa razy szybciej i aż 
20 zł miesięcznie taniej.
Inny przykład - w jednej z lubar-
towskich wspólnot mieszkanio-
wych zaliczka eksploatacyjna to 
1,78 za metr kwadratowy miesz-
kania. W lubartowskiej Spółdziel-
ni Mieszkaniowej to już 2,02 zł za 
metr kwadratowy, czyli ponad 13 
% więcej!  Widać, że mieszkań-
cy bloku na tej samej ulicy płacą 
więcej.  Czy zatem mówienie, że 
w mieście to tak drogo, jest w po-
rządku? A czy w spółdzielni jest 
tak tanio?                                SC

Miasto Lubartów przystąpiło do programu dystrybucji węgla. Od 1 grudnia ruszyła sprzedaż węgla 
dla mieszkańców.

Jest on dystrybuowany przed 
Przedsiębiorstwo Energetyki 
Cieplnej w Lubartowie, ul. Mickie-
wicza 50. Koszt zakupu tony wę-
gla wynosi 1900 zł brutto.
Transport węgla z miejsca dystry-
bucji – we własnym zakresie lub 
za pośrednictwem PEC (płatny).
Dodatkowo przypominamy, że w 
Lubartowie wnioski dotyczące za-
kupu węgla są przyjmowane i roz-
patrywane przez Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Lubarto-
wie. Złożenie dokumentów bez-
pośrednio w MOPS, skraca proce-
durę związaną z ich obiegiem.

Wniosek o zakup można skła-
dać osobiście – od poniedziałku 
do piątku w MOPS Lubartów, ul. 

3-Maja 24A, w godzinach 8.00-
15.00 lub za pomocą środków ko-
munikacji elektronicznej – ePUAP.
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Marek Kościkiewicz wystąpił w Lubartowie

Muzyk, pasjonat dzikiej przyrody i fotografii 
autorem wystawy w bibliotece

Teatralnie w PMDK

Założyciel zespołu De Mono – 
Marek Kościkiewicz 25 listopada 
świętował w Lubartowie 35-le-
cie swojej pracy twórczej.
W sali widowiskowej Lubartow-
skiego Ośrodka Kultury zabrzmiały 
jego kultowe utwory napisane dla 
De Mono między innymi „Statki na 
niebie”, „Znów jesteś ze mną“, „Ko-

chać inaczej”. Muzyk wykonał też 
repertuar, który pisał dla innych 
artystów między innymi Krzyszto-
fa Cugowskiego.  Wydarzenie po-
przedził koncert akustyczny war-
szawskiej grupy NoVela, z którą 
współpracuje Marek Kościkiewicz.

Foto: Katarzyna Wójcik

Lubartowianin Marcin Bronisz 
przemierzył z aparatem Mora-
wy, Tatry, Poleski Park Narodo-
wy i Norwegię. Fotografie z tych 
wypraw od 28 listopada może-
my oglądać w Bibliotece Miej-
skiej im. Adama Mickiewicza.
Marcin Bronisz jest muzykiem, gi-

tarzystą, nauczycielem gitary w 
lubelskich szkołach muzycznych, 
członkiem Lubartowskiego Towa-
rzystwa Regionalnego, a także pa-
sjonatem dzikiej przyrody, podró-
ży i fotografii.
20 fotografii jego autorstwa zo-
stały zaprezentowane na wysta-

wie w bibliotece miejskiej. Wy-
brano je spośród setki zdjęć, jakie 
autor wykonał w ciągu ostatnich 7 
– 8 lat, przemierzając z aparatem 
Morawy, Tatry, Poleski Park Naro-
dowy i Norwegię.
- Te fotografie wynikają między in-
nymi z cierpliwości mojej rodziny, 

której bardzo dzięku-
ję. Często podróżujemy 
razem i żoną z córką, 
muszą na mnie po pro-
stu czekać – mówił 
Marcin Bronisz pod-
czas otwarcia wysta-
wy. Wspomniał także 
lubartowskiego foto-
grafa Śp. Adama Chle-
bińskiego. – Pan Chle-
biński wpłynął na moje 
podejście do fotografii, 
którą interesowałem się 
od dziecka. W jego zdję-

ciach fascynowała 
mnie estetyka, której 
cały czas się uczę.
O wystawie pisze 
dyrektor biblioteki, 
Grzegorz Winnicki.
– Tytuł wystawy „nie 
OBIEKTYW nie” celnie 
oddaje zamysł wy-
stawy. Światło, cień 
i przestrzeń to trzej 
równoprawni, by nie 
dopełniający się bo-
haterowie każdego kadru. Nawet 
jeśli wydaje się, że kontrast domi-
nuje to jest to zamierzone, bo do-
piero dopełnione rozżarzoną kulą 
wschodzącego lub zachodzącego 
słońca, powstają emocjonalne ka-
dry. (…) Na tej wystawie nie zoba-
czymy ludzi, bo przestrzeń zatrzy-
mana w kadrach jest naturalna i 
samoistna. Jest ona fotograficz-

nym zapisem codzienności od 
poranku po zachód słońca. Pre-
zentowane fotografie są bardzo 
indywidualną, może nawet intym-
ną interpretacją codziennej relacji 
człowieka z otaczającym go pej-
zażem. Relacji, która zafascynowa-
ła autora tak bardzo, że postano-
wił ją uwiecznić i nadać jej własny 
byt – recenzuje.                  Katarzyna Wójcik

Młodzi pasjonaci teatru spotka-
li się na XXII Niekonkursowym 
Przeglądzie Teatrów Młodzie-
żowych „Witryna Teatralna”. Im-
preza odbyła się  4 grudnia  w 
Powiatowym Młodzieżowym 
Domu Kultury w Lubartowie. 
Publiczność przeglądu miała oka-
zję obejrzeć trzy wyjątkowe spek-
takle. Imprezę rozpoczął prowa-
dzony przez Jolantę Tomasiewicz 
Teatr Trupa, prezentując lubar-
towskiej publiczności premierę 
spektaklu „Zabawa” na podsta-
wie dramatu Sławomira Mrożka. 
W zupełnie inny, poetycki nastrój 
wprowadził publiczność przed-
stawieniem „Las bukowy” Teatr 
Chili, przygotowany przez Do-
minikę Trykacz. Tradycją imprezy  

jest występ zaproszonych gości: 
po kilku latach przerwy na lubar-
towską scenę powrócił znakomi-
ty Teatr Panopticum z MDK „Pod 
Akacją” w Lublinie. Zespół Panop-
ticum zaprezentował „Horror li-
cealny”, spektakl wyreżyserowa-
ny przez  Mieczysława Wojtasa, 
ze scenariuszem Piotra Zaremby i 
muzyką Piotra Tesarowicza. Wśród 
gości imprezy znalazł się także Ja-
rosław Cymerman, zastępca dy-
rektora ds. programowych Insty-
tutu Teatralnego im. Zbigniewa 
Raszewskiego w Warszawie. Nie-
zwykle ważnym aspektem impre-
zy jest integracja młodzieży wokół 
teatru. Na scenie spektakle pre-
zentowały doświadczone zespoły 
teatralne, ale pole do aktywności 

miały także inne grupy. Etiudy za-
powiadające spektakle przygoto-
wały zespoły taneczne Dance Fe-
et i Free Steps prowadzone przez 
Jolantę Grabowską oraz przygoto-
wany przez Dominikę Trykacz Te-
atr Prawdziwych Mężczyzn + ONE. 
O artystyczną atmosferę zadba-
ły grupy plastyczne prowadzone 
przez Edytę Weremczuk i Izabel-
lę Dybałę. Młodzież promowała 
imprezę na ulicach miasta, przy-
gotowała wystrój foyer i prowa-
dziła zbiórkę w ramach Art-Baza-
ru – kiermaszu prac plastycznych 
na rzecz remontu Klasztoru braci 
Mniejszych Kapucynów  w Lubar-
towie. Kiermasz czynny był przez 
całą imprezę, a wiele pięknych 
prac znalazło nabywców. Specjal-

ną rolę podczas imprezy miał też 
Samorząd Wychowanków – je-
go przedstawiciele wręczali wy-
stępującym zespołom teatralnym 
upominki i zabawne statuetki au-
torstwa Edyty Weremczuk. Nie za-
brakło też niezawodnej Grupy 
Reporterskiej i filmowców z Ki-
na Bambino, którzy całą imprezę 

uwiecznili na filmie i w fotografii. 
Po spektaklach uczestnicy impre-
zy wzięli udział w warsztatach tea-
tralnych prowadzonych przez Ma-
rię Pietruszę-Budzyńską, znaną 
pedagog i reżyserkę, prowadzącą 
pierwszy polski teatr osób niepeł-
nosprawnych WTZ Teatroterapia. 

Urszula Bednarczyk
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Prezes firmy Hovet: „Wzięliśmy sprawy w swoje ręce”Prezes firmy Hovet: „Wzięliśmy sprawy w swoje ręce”
Czym zajmuje się Państwa 
firma?
Jesteśmy firmą rodzinną z  pol-
skim kapitałem. Hovet należy do 
Polskiej Grupy Weterynaryjnej  
(PGWet). Na początku zajmo-
waliśmy się hurtowym obrotem 
farmaceutykami weterynaryj-
nymi. W 2000 roku rozszczerzy-
lismy działalność na  rynek zoo-
logiczny. Muszę wspomnieć, że 
osobą która rozwinęła ten dział 
jest Marcin Bara, dyrektor zarza-
dzajacy. Nie prowadzimy włas-
nej sprzedaży, świadczymy usłu-
gi dropshippingowe.
Jakie były początki firmy?
Firma Hovet powstała 31 lat te-
mu w 1991 roku. Kiedyś Lech 
Wałęsa powiedział, żebyśmy bra-
li sprawy w swoje ręce i my wzię-
liśmy. Kiedy  w latach 90–tych 
zaczynaliśmy była dobra prospe-
rita dla działalności gospodar-
czej. Swoboda działalności  była 
nieporównywalna do dziś. Teraz 
trzeba mieć dużo wytrwałości, 
aby coś osiągnąć, albo bardzo 
dużo kapitału, ale i tak można 
go łatwo zaprzepaścić. Wcześ-
niej byłem instruktorem jazdy. 
W końcu postanowiłem, że trze-

ba zrobić coś 
samemu. Ko-
lega, którego 
znałem jesz-
cze z okresu 
studiów za-
czął działal-
ność, wtedy 
pomyślałem, 
że jeżeli on 
potrafi to dla-
czego nie ja. 
I tak to się za-
częło.  Z wy-
k s z t a ł c e n i a 
jestem inży-
nierem, skoń-
czyłem Poli-
technikę, na 
kierunlu lotnictwo, mój wspól-
nik skończył zaś górnictwo.
Firma kładzie nacisk 
na modernizację procesów 
technologicznych i aspekt 
ekologiczny...
Już na początku naszej działal-
ności, w latach 2000, kiedy inter-
net zaczął być bardziej dostęp-
ny dla ogółu zaczęliśmy tworzyć 
systemy internetowe, progra-
my dla lekarzy. Są to nasze au-
torskie programy innowacyjne, 

które ułatwia-
ją lekarzom pro-
wadzenie do-
k u m e n t a c j i 
lekarsko - wete-
rynaryjnej. Te-
raz to jest nor-
mą, ale kiedyś 
normą nie by-
ło.  Stawiamy na 
eko. Wypełnia-
cze do paczek, 
które wysyła-
my to spreżynki 
z tektury, mamy 

maszynę do produkcji takiego 
wypełniacza. Wykorzystujemy 
tekturę nadwyżkową z rozpako-
wania towarów, które otrzymu-
jemy. 
Zostaliście docenini przez mia-
sto Lubartów także za kwestie 
związane z zatrudniniem pra-
cowików... 
Obecnie zatrudniamy ponad 
100 osób. Stale zwiększamy po-
ziom zatrudnienia. Przyczynił 
sie do tego rozwój firmy.  Uwa-
żamy, że największym skarbem 
dla pracodawcy i firmy jest pra-
cownik, który przychodzi do pra-
cy zadowolony i z chęcią.  To ta-
ki pracownik, który nie musi się 
bać, że zostanie zwolniony. Sta-
ramy otaczać się pracowników 
opieką, często robimy różne 
eventy, spotkania firmowe, za-
wody wedkarskie, organizujemy 
bilard, kręgle. Na  firmowej hali 
jest stół do ping ponga, na któ-
rym pracownicy mogą pograć.
Gdzie sprzedawane są wasze 
produkty?

Nasz rynek to Pol-
ska i Europa – do-
minują takie pań-
stwa jak Czechy, 
Niemcy, Słowacja, 
wcześniej Ukraina. 
Stale otwieramy 
się na nowe rynki, 
szczególnie intere-
sują nas rynki skan-
dynawskie.
Hovet od wielu lat 
wspiera działal-
ność wielu lubar-
towskich stowa-
rzyszeń. Jakie to 
są działania?
Stale współpracu-
jemy  ze Stowa-

rzyszeniem Pomocy Dzieciom 
„Niech się Serce Obudzi” Justyny 
Wereszczyńskiej. Nagrodę Bur-
mistrza Miasta przekazaliśmy 
na rzecz lubartowskiego hospi-
cjum.
W momencie, kiedy wybuchła 
wojna zaangażowaliśmy się w 
pomoc na rzecz Ukrainy - prze-
wóz ludzi, transport towarów. 
Zawsze uważamy, że człowiek 
nigdy nie ma tak mało, żeby 

można było się podzielić. 
Nagrody i wyróżnienia. Nie-
dawno firma została docenio-
na w rankingu Gazele Bizne-
su...
Od kilku lat mamy Gazele Bi-
znesu oraz Gepardy Biznesu. 
To rankingi firm, które najbar-
dziej dynamicznie rozwijają się, 
zwiększając swoje przychody i 
liczbę osób zatrudnionych. Trze-
ba było wykazać się 50 procen-
towym wzrostem dochodów w 
stosunku do poprzedniego roku. 
Dostaliśmy też nagrodę za inno-
wacyjny produkt weterynaryjny 
- Cieplarkę HDS  na targach  we-
terynaryjnych w Lublinie. Kie-
dyś stworzyliśmy mini cieplarkę 
do posiewów bakteriobójczych, 
która ułatwia wprowadzanie le-
czenia nacelowego.
Jakie znaczenie dla firmy 
ma otrzymana nagroda 
burmistrza ?
Bardzo cieszymy się z otrzyma-
nej nagrody, że zostalismy za-
uważeni, a nasza praca została 
doceniona

Rozmawiała: Katarzyna Wójcik

Podsumowanie akcji „Mały Strażak” – strażacy otrzymali 
nowy sprzęt

Lubartowska firma Hovet otrzymała Nagrodę Burmistrza Miasta Lubartów w dziedzinie działalności gospodarczej. Firma Hovet to 
firma rodzinna, jedna z najlepiej prosperujących w kraju. Świadczą o tym liczne nagrody w dziedzinie biznesu. Hovet należy do Polskiej 
Grupy Weterynaryjnej, która  zajmuje się dystrybucją i importem leków, preparatów weterynaryjnych, sprzętu weterynaryjnego, pasz, 
dodatków witaminowo- mineralnych jak i karm oraz  produktów zoologicznych.  - Kiedy  w latach 90 – tych zaczynaliśmy była dobra 
prosperita dla działalności gospodarczej. Wcześniej byłem instruktorem jazdy. Kolega, którego znałem jeszcze z okresu studiów zaczął 
działalność, wtedy pomyślałem, że jeżeli on potrafi to dlaczego nie ja. I tak to się zaczęło – opowiada o początkach firmy Hovet jej prezes 
Zbigniew Siwiec.

Od lewej: Piotr Dardziński, Małgorzata Dardzińska, Danuta Siwiec, Zbigniew Siwiec, Burmistrz Miasta

1 grudnia w Komendzie Powia-
towej PSP w Lubartowie odby-
ło się spotkanie podsumowujące 
akcję „Mały Strażak”, przeprowa-
dzoną w miesiącach maj-listopad 
przez strażaków KP PSP w Lubar-
towie wspólnie ze Stowarzysze-
niem na Rzecz Rozwoju Powia-
tu Lubartowskiego. W spotkaniu 
udział wzięli bryg. Michał Pytlak 
– Komendant Powiatowy PSP w 
Lubartowie, Michał Rola – Prezes 
Stowarzyszenia na Rzecz Rozwo-
ju Powiatu Lubartowskiego oraz 
funkcjonariusze KP PSP w Lubar-
towie. W ramach tego zadania 
uczniowie z klas I-III szkół podsta-
wowych z terenu powiatu lubar-
towskiego mogli uczestniczyć w 

zajęciach edukacyjnych odbywa-
jących się w sali edukacyjnej tu-
tejszej komendy. Tematyka zajęć 
obejmowała prezentację pojaz-
dów i sprzętu strażackiego oraz 
pracy strażaka, podstawy udziela-
nia pierwszej pomocy, prawidło-
we zgłoszenie zagrożeń i ogólne 
zasady bezpieczeństwa. Strażacy 
przyjęli na zajęcia 29 grup szkol-
nych, które liczyły łącznie 665 
dzieci z klas 1-3.  Spotkanie było 
również okazją, aby przekazać no-
wy sprzęt dla naszej Jednostki Ra-
towniczo-Gaśniczej. Dzięki współ-
pracy otrzymaliśmy ufundowany 
przez Stowarzyszenie na Rzecz 
Rozwoju Powiatu Lubartowskie-
go oraz Starostwo Powiatowe w 

Lubartowie defibrylator AED oraz 
defibrylator szkoleniowy za co 
serdecznie dziękujemy! Zarówno 

akcja edukacyjna „Mały strażak” 
jak i nowy sprzęt ratowniczy przy-
czynią się w znacznym stopniu do 

poprawy poziomu bezpieczeń-
stwa mieszkańców naszego po-
wiatu.                             Michał Mazur

Od lewej prezes Zbigniew Siwiec i dyrektor zarządzający Marcin Bara
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Warsztaty z makramy Warsztaty z makramy 
dla dorosłychdla dorosłych

Dziadek do orzechów i inne baśnie Dziadek do orzechów i inne baśnie 
dla dzieci i dorosłychdla dzieci i dorosłych

Konkurs literacki rozstrzygnięty

Sukcesy  młodych tancerzy

Makrama jest techniką wiązania 
sznurków, za pomocą której mo-
żemy wykonać m.in. różnorod-
ne dodatki do naszych wnętrz. 
Wszystkie węzły powstają za po-
mocą dłoni - bez użycia szydełka, 
drutów czy igieł. Podczas warszta-
tów uczestnicy nauczą się wiązać 
podstawowe węzły oraz własno-
ręcznie wykonają kwietnik, któ-
ry zabiorą do domu. Ponadto po-
znają rodzaje sznurków, dowiedzą 
się, jak je dobierać pod kątem pra-
cy, którą chcą wykonać. Na war-
sztaty można przynieść swoją 
doniczkę, aby wypleść idealnie 

pasujący do niej kwietnik. LOK 
zaprasza 22 grudnia (czwartek) 
godz. 18:00 -  zajęcia trwają do 2 
godzin. Koszt udziału: 45 zł, w tym 
materiały oraz rozgrzewająca her-
bata (płatności należy dokonać 
po potwierdzeniu zapisania na li-
stę). Ilość miejsc 10, wiek uczestni-
ków: 18+. Prowadząca: Agnieszka 
Karpińska  (e-mail: wspolpraca@
loklubartow.pl telefon: 81 855 22 
42). Warunkiem udziału jest zgło-
szenie uczestnictwa, wypełnienie 
karty uczestnika oraz dokonanie 
płatności.                                

     AK

W Lubartowskim Ośrodku Kultury 
wręczono  nagrody w Konkursie 
Literackim im. Ludwika Stanisła-
wa Licińskiego w Lubartowskim 
Ośrodku Kultury. Jury w składzie: 
Sylwia Cichoń, Anna Borzęcka i 
Marek Danielkiewicz po zapozna-
niu się z 23 zestawami prac lite-
rackich postanowiło nagrodzić 2 
i wyróżnić 13 uczniów ze Szkoły 
Podstawowej nr 3 im. P. Firleja w 
Lubartowie.

Wyróżnienia otrzymali:
 Alicja Chudzik, kl. III d; Micha-
sia Kępa, kl. II d; Julian Świć, kl. II 
d; Joanna Weremczuk, kl. II d; Kin-
ga Gołyńska, kl. II d; Zuzanna No-
wicka, kl. II d; Anna Sieńko, kl. II 
d; Julia Gdula, kl VI b;  Łucja Soro-
ka, kl. VI  b; Seweryn Iwan, kl. IV d; 
Szymon Gliwka, kl. IV d; Aleksan-
dra Wetoszka, kl. VI;  Emilia Soro-
ka, kl. Va
Dwie równorzędne nagrody 
otrzymały:
Julia Caban, kl. VI e; Zuzanna Ko-
strubiec, kl. VIII

Julia Caban jest autorką opowia-
dania pt. „Wózek”, w którym in-
teresująco przedstawia sytuację 
niepełnosprawnej dziewczynki 
w środowisku szkolnym, promu-
je postawę otwartości, wzajemnej 
pomocy i tolerancji. Zuzanna Ko-
strubiec w opowiadaniu pt. „Pra-
ca domowa z geografii” poruszy-
ła temat poszukiwania przyjaźni 
w okresie dojrzewania i zasygnali-
zowała problem środowiskowego 
hejtu. Dyplomy i nagrody wręczał 
dyrektor LOK Adam Kościańczuk.

Foto: kw

Uczestnicy zajęć tanecznych ze 
Szkoły Tańca Dance Mania w Lu-
bartowskim Ośrodku Kultury 
wzięli udział w turnieju MAD DAN-
CE CHAMPIONS LEAUGE 2022 o 
Puchar Prezydenta Miasta Kielce. 

Turniej odbył się w Wojewódzkim 
Domu Kultury w Kielcach.Tance-
rze odnieśli sukcesy: 
- duet Weronika i Milena 4 miej-

sce; duet Iga i Julia 1 miejsce; du-
et Basia i Kornelia 2 miejsce; Na-
talka solo 1 miejsce; solo Kuba 
oraz Julia dostali się do półfina-

W Lubartowskim Ośrodku Kultu-
ry 29 listopada odbyło się kolejne 
spotkanie literackie poświęcone 
motywowi dziadka do orzechów 
w kulturze europejskiej XIX i XX 
wieku. W wydarzeniu prowadzo-
nym przez Marka Danielkiewicza 
uczestniczyli członkowie Klubu 
Senior +.  Prelegent przypomniał 
dwóch autorów: Hansa Christia-
na Andersena (zm. 1875) i Ernesta 
Teodora Amadeusza Hoffmanna 

(zm. 1822). Szczególnie twórczość 
prozatorska Hoffmanna stała się 
kanwą przedstawień operowych, 
baletowych i teatralnych. Tytuło-
wy „Dziadek do  orzechów” stał 
się tematem libretta baletu Piotra 
Czajkowskiego, wystawianego na 
deskach najlepszych teatrów ba-
letowych na świecie. Zebrani za-
poznani zostali z biografiami obu 
autorów. Ich skomplikowane życie 
osobiste i artystyczne wciąż budzi 

zainteresowanie czytelników. W 
bieżącym roku obchodziliśmy 200 
rocznicę śmierci Hoffmanna, nie-
mieckiego autora polskiego po-
chodzenia. Niedoceniany za życia 
wciąż pojawia się na afiszach i w 
programach teatralnych i opero-
wych. Jacques Offenbach skom-
ponował operę pt. „Opowieści 
Hoffmanna” o nieszczęśliwie zako-
chanym poecie, który topi swoje 
smutki w winie.       KW
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Filmowy wieczór w Lubartowskim Ośrodku Kultury

Biegające Mikołaje opanowały Lubartów

Prelekcją Witolda Dąbrowskiego i koncertem Polskiej Muzyki Filmowej  zakończył się projekt filmowy realizowany przez LOK – „(Nie)Znane miejsca Lubelszczyzny 
– historia zapisana na taśmie filmowej”.

Była to już dziesiąta impreza bie-
gowa z okazji Mikołajek z udzia-
łem lubartowskich biegaczy. Do 
pokonana był dystans ponad 6 ki-
lometrów. Bieg ruszył 4 grudnia 
sprzed Urzędu Miasta Lubartów. 

Biegacze skierowali się w stronę 
ronda przy Kauflandzie, gdzie na-
stąpiła nawrotka i bieg w stronę 
CPN-u i z powrotem do mety przy 
Urzędzie Miasta. Przed startem i 
na mecie prowadzona była zbiór-

ka charytatywna. Kwota – ponad 
900 zł zostanie przekazana za po-
średnictwem Stowarzyszenia Al-
wernia na wsparcie Ojców Kapu-
cynów.                          

Foto: Katarzyna Wójcik

26 listopada prelekcję przed fil-
mem „Wiosna 1941” wygłosił Wi-
told Dąbrowski – aktor i muzyk, 
opowiadacz historii, związany z 
teatrami Scena 66 oraz Teatr NN. 
Wydarzenie zakończył Koncert 
Polskiej Muzyki Filmowej. Wystą-
piło trio instrumentalne – Nata-
lia Kozub (skrzypce), Mirosław Ko-
zub (wiolonczela), Alfred Kędziora 

(fortepian) oraz wokalistka Sylwia 
Kawecka – sopran.
Cykl filmowych spotkań połączo-
nych z prelekcjami przed każdym 
seansem realizowany był w Lu-
bartowskim Ośrodku Kultury od 
końca września. Główną ideą po-
kazów jest zaprezentowanie do-
robku filmowego ukazującego 
piękno miejsc Lubelszczyzny na 

tle historii i wydarzeń histo-
rycznych.
Projekt dofinansowano ze 
środków Ministra Kultury 
i Dziedzictwa Narodowe-
go pochodzących z Fun-
duszu Promocji Kultury – 
państwowego funduszu 
celowego.                              

      Katarzyna Wójcik

DZIWNY ŚWIAT DZIWNY ŚWIAT 
–– PREMIERAPREMIERA
film: animacja, przygodowy
czas: 102 min, dubbing,od lat: 7+
9-15 grudnia godz.: 14:00, 18:00

PRZYTUL MNIE. PRZYTUL MNIE. 
POSZUKIWACZE MIODUPOSZUKIWACZE MIODU
film: : animacja, familijny, czas: 70 
min, dubbing. od lat: 5+ 
9-11 grudnia godz.: 12:30

UWOLNIĆ  POLY UWOLNIĆ  POLY 
––  PREMIERAPREMIERA
film: familijny, czas: 103 min, dub-
bing, od lat: 7+ 
9-15 grudnia godz.: 16:00
13 grudnia  – kino nieczynne
27-30 grudnia godz.: 14:00

ŚWIĘTA INACZEJ ŚWIĘTA INACZEJ 
––  PREMIERAPREMIERA
film: komedia romantyczna, czas: 
114 min, polski, od lat: 12+
9-15 grudnia godz.: 20:00
13 grudnia  – kino nieczynne

AVATAR: ISTOTA WODY AVATAR: ISTOTA WODY 
–– PREMIERAPREMIERA
film: sci-fi, czas: 180 min, dubbing i 
napisy, od lat: 13+
16-30 grudnia godz.: dubbing 
17:00, napisy 20:15
20 grudnia  – kino nieczynne

STRONA KINA
REPERTUAR

ONLINIE

MIKOŁAJ Z TAEKWON-DO
W niedzielę 4 grudnia w ha-
li sportowej Zespołu Szkół nr 2 
w Lubartowie blisko 250 mło-
dych adeptów taekwon-do z 
Miejskiego Klubu Sportowego 
„Lewart” AGS Lubartów wzię-
ło udział w XXIII edycji turnieju 
mikołajkowego. Podopieczni Je-
rzego Jeduta, Jarosława Suski, 
Anity Pasek-Suska, Mariusza Su-
ski, Yany Omelianenko i Nazara 
Chumechenko walczyli o meda-
le w układach formalnych i tech-
nikach specjalnych. Łącznie do 
rozdania było 15 kompletów 
medali. Rywalizacja odbyła się 
również dla najmłodszych adep-
tów sztuki „Tygrysków”. Każdy 
startujący musiał pokonać tor 
przeszkód, a za wykonanie za-
dania otrzymywał od Mikołaja 
piękny medal, okolicznościowy 
kubek oraz paczkę ze słodycza-
mi.
Turniej rozpoczął się od rywaliza-
cji „Tygrysków”. Duże zaangażo-
wanie, emocje i ogrom energii to-
warzyszyły młodym zawodnikom. 
Następnie wszyscy ustawili się do 
wspólnej fotografii. W kolejnym 
etapie turnieju, do boju ruszy-
li pozostali uczestnicy. Licznie ob-
sadzone kategorie układów stały 
na bardzo wysokim poziomie. Po 
układach przyszedł czas na techni-
ki specjalne.
- Turniej Mikołajkowy organizowa-
ny przez MKS Lewart AGS Lubartów 
uświetnił swoją obecnością Bur-
mistrz Miasta Lubartów Krzysztof 
Paśnik. Podczas swojego wystąpie-
nia wspomniał o planowanym no-
wym obiekcie dla naszego klubu. 
Życzył wszystkim startującym uda-
nych występów i znakomitej zaba-
wy. W czasie całego turnieju Mikołaj 

dbał, by każdy uczestnik otrzymał 
paczkę ze słodyczami. Zwycięzcy 
poszczególnych konkurencji oprócz 
zaszczytu sfotografowania się na 
podium z Mikołajem otrzymali pa-
miątkowy medal i okolicznościo-
wy kubek. Wielkie gratulacje i po-
dziękowania za udział i postawę dla 
wszystkich uczestników turnieju. 
Podziękowania należą się wszyst-
kim osobom zaangażowanym w 
przygotowanie i przeprowadzenie 
imprezy, w tym dla Szkolnego Klu-
bu Wolontariusza z Zespołu Szkół nr 
2 w Lubartowie oraz dla dużej grupy 
sędziów i rodziców wspierających 
nasz turniej. Dziękujemy też firmie 
NKL – naprawa komputerów Jerzy 
Chudzik za zakup gadżetów dla naj-
lepszych zawodników - mówi tre-
ner sekcji taekwon-do Lewartu 
AGS Lubartów Jarosław Suska.
Oto medaliści poszczególnych 
konkurencji:
UKŁADY FORMALNE:
grupa początkująca dziewcząt – 
1. Daniela Kuchta, 2. Maja Poża-
rowszczyk, 3. Aniela Dejko i Niko-
la Jakubaszek; grupa początkująca 
chłopców – 1. Krzysztof Piszcza-
towski, 2. Sebastian Karpiński, 3. 
Karol Lis i Leon Świderski; dziew-
częta 10-9 cup – 1. Helena Kozak, 
2. Zofia Misztal, 
3. Amelia Adam-
czyk i Kornelia 
Kuta; chłopcy 10 
cup – 1. Gabriel 
Dejko, 2. Jan Ta-
tarski, 3. Wiktor 
Cieniuch i Olaf Bi-
sek; dziewczęta 
8-7 cup – 1. Nadia 
Majcher, 2. Lena 
Góźdź, 3. Elena 
Neszow i Natalia 

Puchała; chłopcy 9-8 cup – 1. Jan 
Mitaszka, 2. Mikołaj Lato, 3. Borys 
Gdula i Szymon Mazurek; dziew-
częta 6-3 cup – 1. Maja Mitasz-
ka, 2. Diana Świderska, 3. Monika 
Włosek i Weronika Aftyka; chłopcy 
7-3 cup – 1. Arkadiusz Mirosław-
ski, 2. Mikołaj Pęksa, 3. Bartek Rafał 
i Szczepan Kwiatkowski; rodzice – 
1. Marta Sitkowska, 2. Dariusz Mi-
rosławski, 3. Mariusz Szalast i Ro-
bert Kozak.
TECHNIKI SPECJALNE:
dziewczęta - kategoria „mikrusy” – 
1. Kornelia Kuta, 2. Helena Kozak, 
3. Julia Ścibiorska i Zofia Misztal; 
chłopcy - kategoria „mikrusy” – 1. 
Jakub Kobyłka, 2. Mikołaj Pęksa, 3. 
Aleksander Goluch i Leon Świder-
ski; dziewczęta - kategoria „mło-
dzik” – 1. Diana Świderska, 2. Da-
niela Kuchta, 3. Zuzanna Turowska 
i Izabela Prokop; chłopcy - kate-
goria „młodzik” – 1. Gabriel Dejko, 
2. Wojciech Bronisz, 3. Antoni Ko-
zak i Filip Obrośliński; dziewczę-
ta - kategoria „junior” – 1. Milena 
Mierzwińska, 2. Nadia Romanek, 
3. Monika Włosek i Maja Mitasz-
ka; chłopcy - kategoria „junior” – 1. 
Przemysław Kowalczyk, 2. Dariusz 
Mirosławski, 3. Gabriel Sitkowski i 
Michał Malessa.  ig, foto: KW
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Licealiści z II LO na Węgrzech

Z wizytą na ZamkuZ wizytą na Zamku

Uczniowie II Liceum Ogólnokształcącego im. Piotra Firleja w Lubartowie realizowali na Węgrzech międzynarodowy projekt wymiany 
młodzieży pt. „Wojna nie ma w sobie nic z teatru...”, który finansowany jest ze środków Grupy Wyszehradzkiej. Wyjazd zorganizowano w 
dniach 14-19 listopada.

Oto jak relacjonują wycieczkę 
jej uczestnicy: „Razem z naszymi 
opiekunami, p. Małgorzatą Mach-
nikowską oraz p. Rafałem Wrot-
kowskim, z samego rana wyru-
szyliśmy w długo wyczekiwaną 
podróż. Już od samego począt-
ku dopisywał nam humor, jednak 
równie szybko zmorzył nas sen. W 
drodze mieliśmy kilka krótszych 
przystanków oraz jeden długi, aby 
zjeść ciepły posiłek. Gdy zbliżali-
śmy się do naszego miejsca poby-
tu, wszyscy z niecierpliwością od-
liczali każdą minutę. W końcu po 
około piętnastu godzinach jazdy 
zmęczeni dotarliśmy do miasta 
Köszeg, zjedliśmy razem kolację 
i udaliśmy się do naszych pokoi, 
aby odpocząć i przygotować na 
kolejny dzień.
Pierwszy poranek rozpoczęliśmy 
od wspólnego śniadania, aby póź-
niej udać się do szkoły naszych 
kolegów z Węgier, gdzie mieli-
śmy się spotykać. Stary  budy-
nek Jurisich Miklós Gimnázium 
és Kollégium zaciekawił nas swo-
ją architekturą i niepowtarzalnym 
klimatem. Zaczęliśmy od gier inte-
gracyjnych, żeby lepiej się poznać. 

Później każda z grup przedstawi-
ła prezentację o swojej szkole. Po 
południu zostaliśmy podzieleni 
na grupy, aby wziąć udział w grze 
terenowej, która polegała na wy-
konywaniu różnych zadań, pod-
czas gdy Węgrzy oprowadzali nas 
po mieście. Wieczorem odbyła się 
prezentacja strojów ludowych po-
łączona z degustacją tradycyj-
nej kuchni obu krajów. Mieliśmy 
możliwość spróbowania pysznych 
węgierskich dań, jak i zaprezen-
towania polskich potraw. Po za-
kończonej zabawie udaliśmy się z 
powrotem do hotelu.
Następny dzień również był bar-
dzo aktywny. Rano 
mieliśmy zajęcia te-
atralne prowadzo-
ne przez pana Rafa-
ła, które miały być 
początkiem pracy 
nad wspólnym spek-
taklem. Następnym 
punktem była wę-
drówka po wzgórzach 
Köszeg. Na miejsce 
dojechaliśmy autobu-
sem, aby później pie-
szo dostać się na wie-

żę widokową, z której rozciągała 
się niesamowita panorama mia-
sta, jak i innych gór. Następnie ru-
szyliśmy w stronę Siedmiu Źródeł. 
Ze zbocza góry wytryska siedem 
potoków,  a każdy z nich nazwany 
został od imienia legendarnego 
wodza. Według miejscowych po-
dań to właśnie oni dali początek 
narodowi węgierskiemu. Zatacza-
jąc koło, dotarliśmy do autobusu, 
który zawiózł nas ponownie do 
hotelu. Po obiadokolacji spędzali-
śmy czas w naszym gronie, grając 
w gry planszowe i rozmawiając.
Kolejny dzień rozpoczęliśmy od 
obejrzenia prezentacji na temat li-
teratury pacyfistycznej oraz twór-
czości Swietłany Aleksijewicz. Po 
prezentacjach mieliśmy czas na 
debaty dotyczące realizacji pro-
jektu, podczas których rozdzielili-
śmy zadania na najbliższe cztery 
miesiące. Po południu wybraliśmy 
się do miejscowości Sopron ra-
zem z siedmiorgiem uczestników 
projektu z Węgier. To oni poka-
zali nam miasto. Po zakończonej 
wycieczce, już w Köszeg, wspól-
nie wybraliśmy się na pizzę, gdzie 
mogliśmy bardziej się poznać.
Ostatni dzień pobytu w Köszeg 
rozpoczęliśmy od pysznego śnia-
dania z naszymi węgierskimi ko-
legami w jednym z barów mlecz-
nych, do którego nas zaprosili. 

Popołudnie spędziliśmy na zwie-
dzaniu miasta. Odwiedziliśmy 
muzeum Tábornokház, mieszczą-
ce w „Hero’s gate”, czyli „Bramie 
bohaterów” oraz Zamek Jurisics, 
w którym mieliśmy przyjemność 
obejrzeć ciekawy film dotyczą-
cy węgierskiej historii. Nie mogło 
także zabraknąć czasu wolnego 
na zakup pamiątek dla najbliż-
szych. Ostatnim zaplanowanym 

na ten dzień 
punktem by-
ła nauka tań-
ców węgier-
skich (i nie 
tylko). Po za-
bawie przy-
szedł także 
czas na ofi-
cjalne po-
ż e g n a n i a , 
podczas któ-
rych wręczy-
liśmy drobne 

upominki uczestnikom projek-
tu oraz osobom, które pomagały 
w jego realizacji. Po krótkim spa-
cerze dotarliśmy do hotelu, gdzie 
zjedliśmy obiadokolację i zaczę-
liśmy przygotowania do podró-
ży, która czekała nas następnego 
dnia.
Kolejnego ranka spakowaliśmy 
wszystkie bagaże do autobusu 
i tuż po śniadaniu ruszyliśmy w 
długą drogę, która finalnie zaję-
ła nam czternaście godzin. Bez-
piecznie dotarliśmy do Lubar-
towa, skąd zmęczeni podróżą 
udaliśmy się do naszych domów. 
Zaliczamy ten wyjazd zdecydo-
wanie do udanych i cieszymy się, 
że mogliśmy wziąć w nim udział, 
poznać kulturę i obyczaje węgier-
skie oraz nowe osoby. Nie może-
my doczekać się marca, kiedy to 
my będziemy mieli przyjemność 
pokazać kolegom z Węgier naszą 
okolicę.               Uczniowie II LO

Rowery, skutery, motocykle - dla każdego!

DOSTĘPNE OD RĘKI, NISKIE RATY

AUTO-SERVICE JUBLEWSCY 

 Lubartów ul.Lipowa 42a tel. 600-500-522

Rowery i skutery elektryczne 

Największy w regionie wybór jednośladów 

firm: ROMET, ZIPP, BARTON, BAJAJ

- akcesoria

- części zamienne 

- odzież

ZAPRASZAMY 

pn-pt  9.00-17.00

1 grudnia był dniem, kiedy klasa 
II D Zespołu Szkół nr 2 im. Księcia 
Pawła Karola Sanguszki w Lubar-
towie wybrała się na wycieczkę 
przedmiotową z zakresu historii 
do Lublina. Celem wyjazdu był lu-
belski Zamek, gdzie młodzież mia-
ła okazję odbyć dwie ciekawe lek-
cje. Pierwsza z nich była związana 
z wystawą Magia Starożytnego 
Egiptu, na której prezentowane są 

wspaniałe eksponaty pochodzą-
ce z tego afrykańskiego państwa. 
Wśród nich nie zabrakło również 
mumii, która wzbudziła najwięk-
sze zainteresowanie wśród ucz-
niów. 
Następnie młodzież przeniosła się 
w inne skrzydło lubelskiego Za-
mku, aby zapoznać się z obrazem 
„Unia Lubelska” autorstwa Jana 
Matejki. Związana z tym dziełem 

lekcja pozwoliła młodzieży posze-
rzyć swoją wiedzę. 
Nie zabrakło też luźniejszych mo-
mentów, takich jak układanie 
obrazu z ogromnych puzzli. Z tym 
zadaniem młodzież z lubartow-
skiego „Chopina” również pora-
dziła sobie znakomicie. Wycieczkę 
zorganizowali nauczyciele Małgo-
rzata Kapica oraz  Kamil Kozioł.

ZS2
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RCEZ laureatem konkursu „Projekt Szkoła”

Biblioteczny Dzień Pluszowego Misia w SP3

AKTUALNOŚCI

Andrzejki w II LOAndrzejki w II LO

Tydzień Honorowego KrwiodawstwaTydzień Honorowego Krwiodawstwa

We wtorek 29 listopada  na dłu-
giej przerwie Samorząd Ucz-
niowski II LO zorganizował za-
bawę we wróżby andrzejkowe.
Członkowie Samorządu zabawia-
li swoich szkolnych kolegów tra-
dycyjnymi andrzejkowymi wróż-
bami. Atrakcją były też pyszne 
ciasteczka z wróżbami, pieczo-
ne przez młodzież II LO. Ucznio-
wie naszej szkoły chętnie brali 

udział w tych zabawach i z chęcią 
sprawdzali, co czeka ich w przy-
szłości. Ponadto już od samego ra-
na szkolne korytarze przemierzali 
uczniowie przebrani w kolorowe 
stroje, które zdecydowanie oży-
wiły ten jesienny dzień. Oczywi-
ście naszej młodzieży pomysłów 
na andrzejkowe przebranie nie za-
brakło. 

II LO

 Biblioteka Szkoły Podstawowej 
nr 3 im. Piotra Firleja w Lubarto-
wie 25 listopada zorganizowała 
imprezę, której bohaterem był 
miś. We wspólnym świętowaniu 
uczestniczyły dzieci z oddzia-
łu przedszkolnego i uczniowie z 
czterech klas drugich.
Każda klasa podczas jednej godzi-
ny lekcyjnej, w odświętnie udeko-
rowanej czytelni, uczestniczyła w 
wielu zabawach przygotowanych 
przez organizatorki (panie: Ewę 
Abramek, Kingę Grzelak i Danutę 
Olejniczek).
Do biblioteki szkolnej, do któ-
rej wejściówką było 
przybycie tego dnia 
w towarzystwie ulu-
bionego pluszaka, 
tym razem wiodły wy-
raźne „ślady niedź-
wiedzi”. Biblioteczne 
spotkanie z misiem 
rozpoczęła Kinga 
Grzelak (w roli Kłapo-
uchego - przyjacie-
la Kubusia Puchatka), 
która przedstawiła 
krótką historię plu-
szowego misia. Następnie uczen-
nice z klasy 6d, przygotowane 
pod kierunkiem  Danuty Olejni-
czek, przedstawiły kilka wierszy-
ków i zagadek o bohaterach dnia. 
W dalszej części imprezy dzie-
ci dowiedziały się kilku ważnych 
faktów z życia pszczół, o których 
opowiedziała Ewa Abramek. Na 
własne oczy zobaczyły kilka akce-
soriów pszczelarza, a były to m.in.: 
ramka, na której produkowany 
jest miód, specjalny kapelusz, rę-
kawice czy dymiarka. 
Organizatorki przygotowały też 

zajęcia praktyczne dla wszystkich 
uczestników święta. Dzieci miały 
do wykonania różne zadania (in-
dywidualnie i grupowo). Trzeba 
było np.: zmierzyć się z ortografią, 
sprawdzić swoją znajomość alfa-
betu, ułożyć puzzle, wykonać mi-
sia z przygotowanych elementów 
z recyklingu. Dużo śmiechu wzbu-
dziło portretowanie bohatera im-
prezy (dla utrudnienia rysownicy 
mieli zakryte oczy, ale na szczęś-
cie byli „podpowiadacze”, którzy 
czuwali nad tym, by rysowany miś 
był chociaż trochę podobny do 
oryginału).

Dzieci z klas II wysłuchały też frag-
mentu jednego z rozdziałów „Ku-
busia Puchatka” A.A. Milne’a. 
Chętni mogli wypożyczyć książ-
kę, doczytać rozdział i odpowie-
dzieć na pytanie konkursowe. Ca-
łej uroczystości towarzyszyły dwie 
wystawki książek. Jedna dotyczy-
ła książek o misiach bajkowych, a 
druga pokazywała prawdziwe ży-
cie niedźwiedzi. 
Za aktywny udział w Dniu Pluszo-
wego Misia klasy otrzymały „Cer-
tyfikat uczestnictwa” w zabawie. 
Na zakończenie imprezy dzieci 
uroczyście złożyły przysięgę swo-

im misiom, a po niej 
organizatorki za-
prosiły uczestników 
na „małe co nieco” 
- pierniczki i żelki 
w formie misia. Są-
dząc po reakcjach 
dzieci, impreza pro-
mująca działania bi-
blioteki szkolnej i 
integrująca całą kla-
sę udała się.    

Ewa Abramek

Regionalne Centrum Eduka-
cji Zawodowej w Lubartowie 
zwyciężyło w konkursie  „Pro-
jekt: Szkoła!”, zorganizowanym 
przez Ministerstwo Funduszy i 
Polityki Regionalnej. 
W RCEZ projekt był częścią  ak-
cji edukacyjnej „Lekcja o Fun-
duszach Europejskich VII”, której 
tegorocznym tematem przewod-
nim był rozwój lokalny. Uczniowie 
w ciekawy i nietuzinkowy sposób 
dowiedzieli się, jak realnie mo-

gą wpływać na zmiany w swoich 
miejscowościach. Poznali zagad-
nienia związane z Funduszami 
Europejskimi oraz możliwościa-
mi ich wykorzystania. Dowiedzieli 
się również o dedykowanym Pol-
sce Wschodniej wsparciu na lata 
2021-2027 – programie Fundusze 
Europejskie dla Polski Wschod-
niej.
Nagrodą dla szkoły jest monitor 
interaktywny, w zestawie z głoś-
nikami i uchwytem do mocowa-

nia, o wartości 8500,00 zł brut-
to, a  gratyfikacją dla zwycięzcy, 
nauczyciela przedmiotów eko-
nomicznych Justyna Włosek, w  
tablet o wartości 700 zł brutto i 
dyplom. Bardzo cieszymy się ze 
zwycięstwa i serdecznie dziękuje-
my Justynie Włosek za zaangażo-
wanie w przeprowadzenie zajęć 
w ramach projektu „Wiedza pierw-
szym stopniem do sukcesu. Włas-
na firma - jak sprawić aby strach 
miał mniejsze oczy.”       RCEZ

Uczniowie Zespołu Szkół nr 2 w Lubartowie w minionych tygodniach, wzięli udział w akcji promującej Ho-
norowe Krwiodawstwo. Podczas 3 - dniowej akcji udało  się oddać prawie 9 litrów pełnej krwi. Postawa mło-
dych ludzi zasługuje na pełen podziw i jest godna naśladowania.  ZS 2
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SPRZEDAM

 Sprzedam 4 działki budowlane 
sąsiadujące o pow. 0,19 ha, 0,20 ha 
0,23 ha i 0,52 ha w Serocku 1km od 
Firleja w niedalekim sąsiedztwie, 
nowa zabudowa domów jednoro-
dzinnych, w pobliżu jezioro. Cena 
do uzgodnienia. Tel. 504 247 188 
oraz 509 606 079
 Działkę budowlaną o pow. 12 
arów, obręb 12 – Jacek, nr działki 
53/7. Tel. 506 457 440; 501 592 995

 Sprzedam działkę budowlaną 
na Pojezierzu Łęczyńskim we wsi 
Głębokie gm. Uścimów, całkowicie 
uzbrojona o pow. 2000 mkw. Tel. 604 
992 320 
 Mieszkanie 77,6 mkw. 4 pokoje, 
I piętro, osiedle Popiełuszki. Tel. 605 
828 080
 Żyrandol z wentylatorem, nowy 
nieużywany, cena 400 zł. Tel. 505 589 
534
 Sprzedam lub wynajmę garaż na 
osiedlu Garbarskim przy torach. Tel. 
604 992 320 
 Sprzedam stół owalny i 4 krze-
sła do pokoju w kolorze jasno-zielo-
nym, przecierany, cena 400 zł; stół 
do kuchni mało używany, cena 200 
zł, narożnik do pokoju szaro -grana-
towy cena 400 zł. Tel. 501 285 767 

 Sprzedam przyczepę drewnianą 
na dużych kołach, z dokumentami, 
tanio, cena do uzgodnienia. Pałecz-
nica 197
 Audi A3, 1.8TFSI, S-line 160 KM, 
rok 2009. Pełna historia serwisowa 
do 17 tys. km, lampa xsenon, świat-
ła Led (przód, tył), nowe klocki, 2 
turbo, serwis olejowy świeżo zrobio-
ny, sprowadzony z Niemiec, zareje-
strowany, opłacona akcyza, gotowy 
do jazdy. Czujnik deszczu, zmierz-
chu, parkowania, pogrzewane fote-
le, spryskiwacz lamp led, zawiesze-
nie sportowe, skrzynia 7- stopniowa. 
Cena – 39 tys 500 zł do negocjacji. 
Tel. 506132965

KUPIĘ
 Kupię łyżki, widelce, mone-
ty, rzeczy przedwojenne, samowa-
ry, garnki gliniane, serwety na stół, 
świeczniki, ramy do obrazów, zegar-
ki na ścianę, lampy, dzbanki, żelazka, 
latarki, gramofony z tubą i bez, akor-
deony, radia, młynki do kawy itp. Tel. 
608 634 418

SZUKAM PRACY  
 Podejmę pracę jako opiekun-
ka osób starszych lub jako opiekun-
ka do dzieci. Jestem osobą miłą, ko-
munikatywną, pracowitą. Posiadam 
wykształcenie pedagogiczne, praca 
tylko na terenie Lubartowa. Tel. 662 
921 736 

POSIADAM DO WYNAJĘCIA
 Posiadam do wynajęcia miesz-
kanie 40 mkw. w bloku przy ul. 
Cmentarnej. Tel. 504 694274
 Posiadam do wynajęcia miesz-
kanie 3-pokojowe w bloku, I piętro. 
883 864 901

RÓŻNE  
 Wywrotka 3,5 t. Wywiozę/prze-
wiozę ziemię, kamień, torf, maszy-
ny, złom, drewno, zboże itp. Tel. 608 
036 793 
 Kupię, uprzątnę, potnę złom. 
Tel. 609 928 998
 Nauka gry na fortepianie i 
elektronicznych instrumentach 
klawiszowych. Nauczyciel z wyż-
szym wykształceniem muzycz-
nym i czynny pianista. Możliwe 
dojazdy do miejsca zamieszka-
nia ucznia. Tel. 665 191 523
  Oranie, glebogryzowanie, dział-
ki, ogrody, pola, ugory, Lubartów i 
okolice. Tel. 783 802 677 

INFORMACJA O WYWIESZENIU WYKAZU
Informuję, iż w siedzibie Urzędu Miasta Lubartów przy ul. Jana Pa-
wła II 12 został wywieszony wykaz nieruchomości gruntowej nie-
zabudowanej oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki nr 121 
o pow.0,5620 ha, nr 122 o pow. 0,1629 ha, położonej w Lubartowie 
(obręb 8-Za Fabryką), stanowiącej własność Gminy Miasto Lubartów, 
przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograni-
czonego.  Wykaz wywiesza się na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta na 
okres 21 dni.  

MOSIRKI WYGRAŁY 
W WARSZAWIE

Medale zawodników KS WorkoutSukcesy pływaków II LO

W sobotę 3 grudnia piłkarki MO-
SiR Lubartów wystąpiły w War-
szawie w III Wilanowskim Turnieju 
Halowym Kobiet w piłce nożnej. 
Lubartowianki w rozgrywkach 
grupowych pokonały Warszawską 
Akademię Piłkarską 4:0, SPR Wi-
słę Płock 4:1 i Górnik Łęczna 3:1. 
W spotkaniu półfinałowym pod-
opieczne Krzysztofa Skomry wy-
grały z drużyną Zamłynie Radom 
3:1. W finale „Mosirki” spotkały 
się z zespołem Diamenty Warsza-
wa. Pojedynek zakończył się zwy-

cięstwem naszej drużyny 3:1, co 
oznacza, że puchar za zwycięstwo 
przyjechał do Lubartowa. Królo-
wą strzelczyń została Katarzyna 
Lipowska (MOSiR Lubartów), któ-
ra strzeliła 8 bramek. Zespół z Lu-
bartowa występował w Warsza-
wie w następującym składzie: 
Anita Karman, Małgorzata Krajew-
ska, Krystyna Kusiak, Katarzyna Li-
powska, Julia Litwińczuk, Nikola 
Radzimowska, Patrycja Sowisz, Ju-
lia Wójcik, Kaja Zaborska.          ig

INFORMACJA O WYWIESZENIU WYKAZU
Informuję, iż w siedzibie Urzędu Miasta Lubartów przy ul. Jana Pawła 
II 12 został wywieszony wykaz nieruchomości gruntowej niezabudo-
wanej oznaczonej w ewidencji gruntów nr 99/4 o pow.0,4375 ha, po-
łożonej w Lubartowie (obręb 9-Glinianki), stanowiącej własność Gmi-
ny Miasto Lubartów, przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargu 
ustnego nieograniczonego. Wykaz wywiesza się na tablicy ogłoszeń 
Urzędu Miasta na okres 21 dni. 

28 listopada na pływalni miejskiej 
MOSiR przy Szkole Podstawowej 
Nr 3 w Lubartowie odbyły się Mi-
strzostwa Powiatu w Pływaniu 
chłopców i dziewcząt. Nasi pły-
wacy spisali się „na medal”, wielo-
krotnie stając na podium.
Sztafeta dziewcząt i chłopców za-
jęła takie samo drugie miejsce 

awansując tym samym do Mi-
strzostw Rejonu, natomiast w 
pływaniu indywidualnym w po-
szczególnych stylach klasyfikacja 
przedstawia się następująco:
Igor Kostyła kl. 1b - I miejsce w sty-
lu motylkowym
Iga Goleń kl. 2a - I miejsce w stylu 
klasycznym

Małgorzata Urban kl. 2a - II miej-
sce w stylu klasycznym 
Mateusz Florek kl. 1c - I miejsce w 
stylu klasycznym
Wojciech Misztal kl. 1b - II miejsce 
w stylu klasycznym
Wiktoria Mysiak kl. 1h - III miejsce 
w stylu grzbietowym
Alicja Wetoszka kl. 3a - III miejsce 
w stylu dowolnym.
Sztafeta dziewcząt: Iga Goleń kl. 
2a, Jagoda Mysiak kl. 1d, Małgo-
rzata Urban kl. 2a, Natalia Poża-
rowszczyk kl. 3b, Alicja Wetoszka 
kl. 3a, Zuzanna Matyjaszczyk kl. 2c
Szafeta chłopców: Misztal Woj-
ciech kl. 1b, Grzeszczak Kajetan kl. 
3a, Obodziński Antoni kl. 1a, Bar-
szczyk Piotr kl. 3a, Kostyła Igor kl. 
1 b, Fiutka Andrzej kl. 1a.
Zawodnicy rezerwowi: Ulma Alek-
sander kl. 1a, Urban Bartosz kl. 1e
Opiekunem zawodników i zawod-
niczek był Marcin Świderek.   IILO

W sobotę 3 grudnia 5 zawodników sekcji bokserskiej KS Workout uczest-
niczyło w gali boksu amatorskiego organizowanej w Warszawie przez 
SFC 24, krzyżując rękawice z mocnymi przeciwnikami.
Zawodnicy zdobyli kilka złotych medali:
Dominik Jakubik, Jakub Dźwigała, Dawid Adamczyk, Kamil Tatarczak,  
Oliwier Małyska. Wszyscy pokazali się z dobrej strony. Na szczególne wy-
różnienie zasługują walki w wadze ciężkiej i półciężkiej stoczone przez 
Dawida i Dominika. KS Workout zaprasza na treningi prowadzone przez 
Rafała Rzeźnika we wtorki i czwartki o godzinie 21:00.

APEL BURMISTRZA 

Szanowni Państwo! Mieszkańcy Miasta Lubartów. Zbli-
żający okres zimowy to bardzo trudny czas dla osób 
bezdomnych, samotnych, w podeszłym wieku, prze-
wlekle chorych, niepełnosprawnych, jak również ro-
dzin niezaradnych życiowo. Trudne warunki atmo-
sferyczne, spadki temperatur, opady i wiatr, mogą 
stanowić zagrożenie nie tylko dla zdrowia, ale także ży-
cia tych osób. W trosce o ich dobro niezmiernie istotne 
jest zaangażowanie społeczne i wykazanie wrażliwości 
na los osób pozbawionych dachu nad głową, żyjących 
w warunkach, które nie zabezpieczają ich podstawo-
wych potrzeb. Zwracam się do mieszkańców miasta z 
apelem o dostrzeżenie potrzeb osób funkcjonujących 
w najbliższym otoczeniu. Wierzymy, że aktywna posta-
wa społeczności lokalnej, szczególnie w stosunku do 
osób bezdomnych, przebywających w pustostanach, 
ogródkach działkowych, przystankach autobusowych, 
klatkach schodowych pomoże zebrać informacje o ich 
sytuacji, natomiast odpowiednim służbom, pozwoli 
na podjęcie szybkich działań interwencyjnych. Zrozu-

mienie tego problemu jest przejawem troski o wszyst-
kich mieszkańców naszego miasta oraz wyczulenia 
na sprawy osób najbiedniejszych, niejednokrotnie ze-
pchniętych na margines życia społecznego. Sygnały o 
potrzebie niesienia pomocy proszę zgłaszać do:
1. Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubar-
towie tel. 81  855 44 50; koordynator ds. bezdomno-
ści Magdalena Targońska tel. 663 934 689; 2. Komen-
dy Powiatowej Policji w Lubartowie tel. 47 81 252 90.
Wszelkie informacje dotyczące wsparcia osób bez-
domnych, kierowania ich do placówek zapewniają-
cych wsparcie oraz pomocy osobom i rodzinom znaj-
dującym się w trudnej sytuacji życiowej dostępne są 
w siedzibie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Lubartowie ul. 3 Maja 24A, od poniedziałku do piątku 
w godz. 7.30-15.30. 
Liczymy na Państwa współpracę i jesteśmy przekona-
ni, że skoordynowane działania służb, instytucji, orga-
nizacji oraz ludzi dobrej woli, pozwolą uniknąć tragicz-
nych w skutkach następstw okresu zimowego.
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PODSUMOWANIE RUNDY JESIENNEJ PIŁKARZY LEWARTU LUBARTÓW

Juniorzy MKS Lubartów na podium Uczniowie z „Trójki”  z sukcesem 

w turnieju szachowym

Przed sezonem trener Grzegorz 
Białek zmontował ciekawy skład. 
Jest to połączenie doświadcze-
nia z młodością. Taka mieszanka 
w Lubartowie prawidłowo funk-
cjonowała. Bardzo dobra gra w de-
fensywie i dobra ofensywa spo-
wodowały, że Lewart zaliczał się 
do czołowych zespołów w swo-
jej grupie. Dzięki doskonałej koń-
cówce, w której „biało-niebiescy” 
zanotowali pięć kolejnych wygra-
nych spotkań, wiosna przy Parko-
wej będzie bardzo spokojna. Sztab 
szkoleniowy naszego klubu już za-
powiada, że wiosną w większym 
wymiarze występowała będzie 
klubowa młodzież.    
W rundzie jesiennej sezonu 
2022/2023 Lewart rozegrał 15 
spotkań, odnotowując: 8 zwy-
cięstw, 5 remisów i 2 porażki, 
bramki 29-14. Na własnym boisku 
8 spotkań – 5 zwycięstw i 3 remi-
sy, bramki 20-5. Na wyjazdach 7 
spotkań – 3 zwycięstwa, 2 remisy 
i 2 porażki, bramki 9-9.
Strzelcy bramek:
10 – Krystian Żelisko
5 – Aleks Aftyka, Łukasz Najda
4 – Bartłomiej Koneczny
2 – Jakub Niewęgłowski
1 – Mateusz Bednarczyk, Seba-
stian Rejmak, Kamil Zieliński
Zagrali w rundzie jesiennej:
W barwach Lewartu wystąpiło 21 
zawodników. Pięciu zagrało we 
wszystkich 15 spotkaniach, ale tyl-
ko jeden (Damian Podleśny) wy-

stąpił we wszystkich w pełnym 
wymiarze czasowym.
15 – Hubert Giletycz, Bartłomiej 

Koneczny, Łukasz Najda, Aleksan-
der Pęksa, Damian Podleśny
14 – Mateusz Ciechański, Wojciech 
Majewski, Jakub Niewęgłowski, 
Tomasz Urban, Krystian Żelisko
13 – Dawid Iskierka

12 – Aleks Aftyka, Filip Michałów, 
Kamil Zieliński
11 – Mateusz Bednarczyk, Bartosz 

Duda, Sebastian Rejmak
9 – Adrian Pikul
8 – Kacper Sulowski
2 – Maksymilian Barszczyk
1 – Bartosz Lipski
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Piłkarze Lewartu Lubartów po części jesiennej rozgrywek lubelskiej IV ligi zajmują w dziesięciozespołowej tabeli trzecie miejsce. 
Lubartowianie zdobyli 29 punktów i już zapewnili sobie grę w grupie mistrzowskiej podczas wiosennej części rozgrywek.

1 kolejka Huragan Międzyrzec 
Podlaski (dom) 0:0
2 kolejka Świdniczanka Świdnik 
(wyjazd) 0:3
3 kolejka Górnik II Łęczna (dom) 
2:1, bramki: Krystian Żelisko, Łu-
kasz Najda – po 1
4 kolejka Opolanin Opole Lubel-
skie (wyjazd) 2:1, bramki: Krystian 
Żelisko, Sebastian Rejmak – po 1
5 kolejka Bug Hanna (dom) 4:0, 
bramki: Jakub Niewęgłowski, Bar-
tłomiej Koneczny, Krystian Żeli-
sko, Aleks Aftyka – po 1
6 kolejka Motor II Lublin (wyjazd) 
1:1, bramka Krystian Żelisko
7 kolejka Powiślak Końskowola 
(dom) 0:0
8 kolejka Stal Poniatowa (wyjazd) 
1:1, bramka Krystian Żelisko
9 kolejka Orlęta Łuków (dom) 2:2; 

bramki: Aleks Aftyka – 2
10 kolejka Huragan Międzyrzec 
Podlaski (wyjazd) 0:3
11 kolejka Świdniczanka Świdnik 
(dom) 2:0, bramki: Bartłomiej Ko-
neczny, Łukasz Najda – po 1
12 kolejka Górnik II Łęczna (wy-
jazd) 1:0, bramka Aleks Aftyka
13 kolejka Opolanin Opole Lu-
belskie (dom) 2:0, bramki: Łukasz 
Najda, Krystian Żelisko – po 1
14 kolejka Bug Hanna (wyjazd) 
4:0, bramki: Krystian Żelisko – 2, 
Łukasz Najda, Bartłomiej Konecz-
ny – po 1
15 kolejka Motor II Lublin (dom) 
8:2, bramki: Krystian Żelisko – 2, 
Łukasz Najda, Jakub Niewęgłow-
ski, Bartłomiej Koneczny, Aleks 
Aftyka, Kamil Zieliński, Mateusz 
Bednarczyk – po 1

MECZ PO MECZU

Sekcja MMA Junior Klubu MKS 
“Lubartów” w weekend do Lu-
bartowa przywiozła 4 medale na 
5 możliwych! Turniej Brazylijskie-
go Jiu Jitsu w Mińsku Mazowie-
ckim to doskonałe zawody do 
sprawdzenia umiejętności mło-

dych adeptów tego sportu.  Pokaz 
umiejętności i dojrzałość młodych 
zawodników z Lubartowa zaowo-
cowała znakomitymi rezultatami. 
Warto zaznaczyć, że dwóch za-
wodników MKS Lubartów walczy-
ło w kategorii wagowej wyższej.

Reprezentanci Lubartowa:

Wiktor Szereluk - złoto w kategorii 
młodzicy do 66 kg
Paweł Gwarda - srebro w kategorii 
młodzicy do 41 kg
Nikodem Kulik - srebro w katego-
rii U12 do 60 kg
Oliwier Dec - srebro w kategorii 
młodzicy do 47 kg
Jakub Ostapczuk - bardzo dobra 
walka, widać, że Kuba wkroczył na 
kolejny etap rozwoju. 

- Organizacja zawodów była na 
najwyższym poziomie, przyjazna 
atmosfera i profesjonalizm. Gratu-
lacje dla organizatorów - mówi Ja-
kub Adamczyk, prezes MKS Lubar-
tów.

MKS Lubartów

Wojewódzkie Igrzyska Dzie-
ci w Szachach Drużynowych 
2022/2023 miały miejsce 6 grud-
nia. Wzięło w  ich udział 17 dru-
żyn z całego województwa. Jedną 
z nich była reprezentacja Szkoły 
Podstawowej nr 3 w Lubartowie w 
składzie:

Kacper Czuchryta; Weronika Da-
jek;  Krystian Kozak; Aleksander 
Opolski. Uczniowie SP3 i repre-
zentanci LUKS Lubartów doskona-
le rozegrali zawody. Zdobyli łącz-
nie 26.5 punktu i wyprzedzili drugi 
w kolejności Radzyń Podlaski z 18 
punktami. 
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REMIS W MECZU NA SZCZYCIE
Liga halowej piłki nożnej „Lubartowski Lampart”.

Trwają rozgrywki ligi halowej pił-
ki nożnej w Lubartowie. Uczestni-
cy rywalizacji „Lubartowski Lam-
part” o Puchar Burmistrza Miasta 
Lubartów mają za sobą już osiem 
kolejek spotkań. Organizatora-
mi piłkarskich zmagań są: Miej-
ski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 
Lubartowie oraz „Aktywny Lubar-
tów” Stowarzyszenie Wspierające 
Sport i Rekreację.
Przypomnijmy, że w I edycji no-

wych rozgrywek występuje 12 ze-
społów, w tym jeden w składzie 
którego większość stanowią ko-
biety. Spotkania odbywają się w 
sobotnie popołudnia i wieczory 
oraz niedzielne poranki i południa 
w hali sportowej Zespołu Szkół nr 
2 w Lubartowie przy ulicy Chopi-
na.
W ósmej kolejce doszło do meczu 
na szczycie, w którym rywalizowa-
ły drużyny Mar Bud i MKS Futsal. 

Pojedynek zakończył się remisem 
2:2, a na listę strzelców wpisali się: 
Aleks Aftyka i Łukasz Najda (po 
jednej bramce dla Mar Bud) oraz 
Mikołaj Kosior (dwa trafienia dla 
MKS Futsal). Oba zespoły w do-
tychczasowych spotkaniach zgro-
madziły po 20 punktów, a tym 
samym zachowały szanse ma mi-
strzostwo. O punkt mniej mają 
na swoim koncie Nieproszeni Go-
ście i STPM. Zapowiada się zacię-
ta walka o końcowy sukces. Do za-
kończenia pozostały jeszcze trzy 
kolejki spotkań. W klasyfikacji naj-
lepszych strzelców na czele znaj-
duje się Robert Mitura (Mar Bud), 
który ma na swoim koncie aż 23 
bramki. Kolejni zawodnicy – Dima 
Mikota (Komitywa) i Jakub Zdu-
nek (STPM) trafili po 14 razy.
Wyniki ostatnio rozegranych spot-
kań:
7 kolejka: STPM – Deportivo 10:1, 

Młyn Florek – Szybka Setka 1:3, 
Wybrzeże Klatki Schodowej – Mar 
Bud 0:11, MKS Futsal – Komitywa 
4:3, Nieproszeni Goście – KS Wia-
dukt Reaktywacja 5:2, Niedźwiada 
– Luvi 4:2.
8 kolejka: Deportivo – KS Wia-
dukt Reaktywacja 0:3, Komitywa 
– Nieproszeni Goście 4:5, Mar Bud 
– MKS Futsal 2:2, Szybka Setka – 

Wybrzeże Klatki Schodowej 6:2, 
Niedźwiada – Młyn Florek 1:3, ST-
PM – Luvi 9:1.
Najlepsi strzelcy po 8 kolejkach:
23 bramki – Robert Mitura (Mar 
Bud)
14 bramek – Dima Mikota (Komi-
tywa), Jakub Zdunek (STPM)
10 bramek – Kacper Wysok (Szyb-
ka Setka)
9 bramek – Szymek Kępka (Nie-
proszeni Goście)
8 bramek – Marcin Kamiński (Nie-
proszeni Goście), Łukasz Najda 

(Mar Bud)
7 bramek – Mikołaj Kosior (MKS 
Futsal), Oleg Marczuk (Komitywa), 
Jan Sokół (STPM), Katarzyna Li-
powska (Luvi)
6 bramek – Kamil Prażmo (Niepro-
szeni Goście), Patryk Bordzoł (Nie-
dźwiada), Dawid Zawiślak (Mar 
Bud).
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